
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 14/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 27. 9. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: M. Gams, M. Koželj, J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, T. Gosar, 
T. Martun, I. Falnoga, G. Kramberger, A. Fekonja. 
  
Na sejo so bili vabljeni tudi B. Črnič, R. Gruden in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Pregled finančnega stanja (R. Gruden) 
  
Blagajničarka SVIZ/IJS je pripravila pregled porabe denarja do vključno 27. septembra letošnjega leta. Priliv 
in poraba finančnih sredstev sta skladna in v okviru finančnega načrta letnega plana. Finančnih sredstev 
na posameznih postavkah za sedaj nismo prekoračili. Izplačali smo participacijo za šolske knjige, sredstva 
za piknik, Atlantis in solidarnostno pomoč ter subvencionirali počitniške kapacitete. R. Gruden nas je 
opozorila, da moramo spremljati predvsem porabo nakupa vstopnic kulturnih prireditev, kjer je poraba 
visoka, tako da ne bomo prekoračili planiranih sredstev. Denar, ki smo ga založili za jesenski izlet, bodo 
člani vrnili v treh obrokih. 
  
Sklep 1: Ugotavljamo, da sindikat posluje v skladu s sprejetim finančnim načrtom za leto 2017. 
  
2.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 13/17, seje z dne 13. 9. 2017 
  
V nadaljevanju smo potrdili točke dnevnega reda in potrdili zapisnik št. 13/17 prejšnje seje. Člani, ki se 
seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)         V nadaljevanju je M. Gams pohvalil aktivnosti in dosežke tako sindikata kot tudi Organizacijskega 
odbora Shoda za znanost pri povečevanju finančnih sredstev, ki jih država namenja za znanstvene 
raziskave in zaposlenim za boljše pogoje raziskovalnega dela. Meni, da mora sindikat še naprej trmasto 
vztrajati in od politikov zahtevati, da se finančna sredstva, namenjena raziskavam, iz leta v leto dvigajo in 
ne stagnirajo. 
  
b)        21. septembra 2017 je potekal sestanek zbora SVIZ Območnega odbora Ljubljane in okolice. Glavni 
tajnik SVIZ-a Slovenije B. Štrukelj je predstavil aktualna dogajanja in priprave na aktivnosti za izboljšanja 
plač izobraževalk in izobraževalcev ter strokovnih delavk in delavcev v vzgoji in izobraževanju. 
  
c)         5. oktobra 2017 ob Svetovnem dnevu učiteljev bo na Gospodarskem razstavišču potekala razširjena 
seja GO SVIZ Slovenije. Vabljeni so vsi sindikalni zaupniki in ostali člani SVIZ-a. 
  



č)         MIZŠ je delovni skupini, v kateri SVIZ zastopa dr. Boštjan Nedoh (ZRC SAZU), poslal predlog novega 
Zakona o raziskovalno-razvojni dejavnosti kot interno gradivo. S pomočjo pravnika SVIZ-a smo pripravili 
pripombe na del, ki drugače opredeljuje delovnopravno zakonodajo kot Zakon o delovnih razmerjih (ZDR-
1). Usklajevalni sestanek je sicer potekal 26. septembra 2016. 
  
d)        Dogodek Znanost sreča parlament (»Science Meets Parliament«) bo potekal 11. in 12. oktobra 
2017. Dogodek organizira MIZŠ v sodelovanju s Skupnim raziskovalnim središčem Evropske komisije in 
Državnim zborom Republike Slovenije. V Državnem zboru obeležujejo 25-letnico delovanja in Meseca 
znanosti. Nekatere ugotovitve in sklepe s simpozija bodo posredovali na Skupno raziskovalno središče 
Evropske komisije v Bruselj, kjer bo 28. 11. 2017 v Evropskem parlamentu potekal istoimenski dogodek. 
  
e)        Državnemu sekretarju na MIZŠ smo poslali dopis, v katerem smo predlagali skupno srečanje 
nekaterih naših vodij aplikativnih projektov z njihovimi predstavniki. Na srečanju bi se dogovorili, kako 
ustrezneje pripraviti prihodnje razpise v okviru strategije pametne specializacije. S sedanjim načinom 
upravljanja projektov smo namreč raziskovalci nezadovoljni, ker med drugim menimo, da je cena urne 
postavke prenizka, hkrati pa se zahteva preveč nepotrebne birokracije. 
  
4.         Atlantis 
  
Iz Vodnega mesta Atlantis, skupine BTC, so nam poslali dopis, v katerem nas obveščajo, da s 1. 10. 2017 
ukinjajo letne vstopnice in staro ponudbo za Deželo savn. Naši letni vstopnici tako veljata le še do vključno 
22. novembra 2017. Ponudbo letnih vstopnic bodo zamenjali za posamične urne vstopnice, katerih cena 
bo odvisna od količine nakupa. Znano nam je, da je cena 4-urne vstopnice sedaj 28,30 EUR. V kolikor bomo 
kupili 300 vstopnic, nam bodo priznali 50-odstotni popust, vendar bo potrebno plačati vstopnice vnaprej. 
Več o omenjeni spremembi bo znanega po 1. oktobru 2017. 
  
Na osnovi ankete, ki bi jo izvedli v mesecu oktobru, koliko kart bi kupil vsak posameznik vnaprej, bomo 
videli, koliko denarja bi prispeval sindikat, vendar strošek ne sme biti višja od dosedanjega. 
  
Še vedno imamo dve letni vstopnici za bazene »Termalni tempelj« (do izteka 6. junija naslednjega leta), 
katerih komercialni pogoji se za sedaj ne bodo spremenili. 
  
Ugotavljamo, da je Dežela savn vseskozi polno zasedena, medtem ko so termini za Termalni tempelj precej 
prazni. Članom tako priporočamo, da v večjem številu koristijo bazene Termalnega templja. 
  
Sklep 2: Člane bomo pravočasno obvestili o letnem izteku koriščenja Dežele savn. Ko prejmemo nov cenik 
Atlantisa, bomo med člani izvedli anketo, koliko kart bi bili pripravljeni kupiti vnaprej, saj sedanje letne 
karte veljajo do vključno 22. 11. 2017. 
  
5.         Razno 
  
a)            Iz sekretariata smo 27. 9. 2017 prejeli predlog "Sprememb in dopolnitev Pravilnika o 
sistematizaciji delovnih mest na IJS", na katere moramo podati mnenje v skladu s 1. odstavkom 10. čl. 
ZDR-1 v roku 8 dni. Spremembe se nanašajo na odpravo plačnih anomalij do vključno 26. plačnega razreda, 
ki sta jih pred kratkim sklenila vlada in sindikati javnega sektorja ter veljajo tudi za IJS. 
  
Sklep 3: Strinjamo se s »Spremembami in dopolnitvami Pravilnika o sistemizaciji delovnih mest na IJS". 
Naše mnenje bomo v sekretariat sporočili karseda najhitreje oziroma v zakonskem roku. 



  
b)           Jesenski izlet v Beograd je bil uspešno izpeljan. Kljub nekaterim pripombam so bili udeleženci v 
celoti zadovoljni. Nekatere upravičene kritike pa smo posredovali agenciji, ki je izlet pripravila. 
                
 

 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil M. Koželj.                                                                                Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 6. 10. 2017 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
 


